
Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Nagekomen schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 168.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 0  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Op welke wijze heeft de verslaglegging van de verschillende gesprekken in de stad plaatsgevonden? 
Hoeveel personen waren er bij elk gesprek aanwezig? Op welke wijze worden de deelnemers 
geïnformeerd in hoeverre hun bijdrage onderdeel is gaan uitmaken van het coalitieakkoord?  

 

 
Antwoord: 

 
Voor het antwoord op deze vragen verwijzen wij naar de onderhandelaars van de partijen die het 
coalitieakkoord hebben gesloten.  
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 169.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Een nieuw Tienercollege in Overvecht? Is dat een nieuw idee. Gaat dat niet juist meer segregatie in 
de hand werken? Wordt daar een ander plan (in het MPOHV) voor geschrapt? 

 

 
Antwoord: 

 
In het akkoord is aangegeven dat wij streven naar meer gelijke kansen voor kinderen onder andere 
door een nauwe aansluiting tussen het basisonderwijs en het voortgezet onderwijs. Kinderen die dat 
nodig hebben willen we de mogelijkheid bieden om eerder in te stromen in het voortgezet onderwijs 
en op een later moment de keuze voor het niveau van het voortgezet onderwijs te hoeven maken. 
Ook willen we het overstappen tussen onderwijsniveaus makkelijker maken. Een manier om deze 
doelstellingen te bereiken zou een tienercollege kunnen zijn.  Uiteraard is het (in de rolverdeling) 
uiteindelijk aan het onderwijsveld om deze ambitie te realiseren. Wij zullen daarover het overleg 
aangaan met de onderwijspartners uit VO en PO.  
 
Op dit moment is het daarom niet mogelijk om de impact op andere plannen aan te geven. Wel is het 
uiteraard zo dat onze inspanningen om te zorgen voor voldoende plekken in het voortgezet onderwijs 
in onze groeiende stad zullen doorgaan. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 170.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 9  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Klopt het dat het Tienercollege bedoeld is voor de gehele middelbareschool periode van leerlingen en 
daarmee afwijkt van het format van Tienercolleges die reeds in Nederland zijn? 

 

 
Antwoord: 

 
Zie ook  vraag 169. Kinderen die dat nodig hebben willen we de mogelijkheid bieden om eerder in te 
stromen in het voortgezet onderwijs en op een later moment de keuze voor het niveau van het 
voortgezet onderwijs te hoeven maken. Ook willen we het overstappen tussen onderwijsniveaus 
makkelijker maken. Een manier om deze doelstellingen te bereiken zou een tienercollege kunnen 
zijn.   
 
Hoe precies aan deze ambitie vorm wordt gegeven is nu nog te vroeg om aan te geven, ook hierover 
gaan we het overleg aan met onze onderwijspartners.  
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 171.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 10  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Stad en regio trekken bedrijven aan die groen, slim en gezond zijn. Vindt de coalitie 
werkgelegenheid, voor elke groep mensen, dan niet belangrijk? 

 

 
Antwoord: 

 
Ja. Daarom vinden wij het juist van belang ons op deze sectoren te richten. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 172.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 10  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Moet het aantal banen niet meer dan meegroeien met de stad, zodat Utrechters ook in Utrecht 
kunnen werken? Dat zorgt namelijk voor minder woon-werkverkeer? Hoe vertaalt deze ambitie zich 
concreet per jaarsnede, wordt dit aantal ook als prestatie-indicator opgenomen in de P&C-cyclus? 

 

 
Antwoord: 

 
Zoals bekend, zijn er meer werkforensen dan woonforensen of mensen die wonen en werken in 
Utrecht. Steden -en Utrecht in het bijzonder- zijn steeds meer de motor van werkgelegenheid en 
welvaart voor een arbeidsmarkt die regionaal of nog ruimer is. Meer banen leidt dus niet vanzelf tot 
minder woon-werkverkeer.  
Om het aantal banen mee te laten groeien met de groei van de stad moet de werkgelegenheid 
jaarlijks ca. 1,5 % groeien. In het huidige (positieve) scenario groeit de werkgelegenheid ca. 1 % per 
jaar. Daarom is dit een zeer stevige ambitie. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 173.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 10  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Stimuleren de inkoop bij lokale partijen. Wordt de gemeente daarmee duurder? In hoeverre houdt de 
gemeente zich hiermee aan aanbestedingsrichtlijnen en voorkomt het inkoop via bevriende partijen? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij komen met nadere voorstellen voor invulling en houden ons daarbij aan de richtlijnen voor 
aanbesteding. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 174.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Wat zijn de concrete doelen van het investeringsplatform? Hoe gaan we meten of dit het resultaat 
oplevert 

 

 
Antwoord: 

 
De nadere invulling van (en afspraken over) het investeringsplatform zullen we gezamenlijk in 
regioverband maken met de betrokken partijen (bedrijven en gemeenten). 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 175.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Waarom wordt het LEF opgeheven? Het is immers succesvol geweest. Kan dit zomaar (gezien 
eerdere besluiten)? 

 

 
Antwoord: 

 
Het is aan de raad om hier bij de besluitvorming over de voorjaarsnota toe te besluiten. Voorstel is 
het LEF om te vormen en gericht in te zetten op de mismatch tussen onderwijs en arbeidsmarkt. 
Daarnaast is voor het ecosysteem starters en groeiers, dat eerder ten laste van het LEF kwam, een  
structureel budget opgenomen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 176.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 11  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Er is al een internationale school. Wordt hier een extra internationale school of huisvesting voor de 
internationale school bedoeld? 

 

 
Antwoord: 

 
Momenteel is de Internationale School tijdelijk gehuisvest aan de Van Bijnkershoeklaan en de 
Grebbeberglaan. We gaan door met het mogelijk maken van de permanente huisvesting van de 
Internationale School op een locatie aan de Cambridgelaan in het Utrecht Science Park De Uithof. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 177.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 12  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Is er een onderscheid tussen de status van de plannen van het Jongerencultuurhuis in Leidsche Rijn 
en in Overvecht? (Staan in verschillende bullets?) 

 

 
Antwoord: 

 
Voor het Jongerencultuurhuis in Overvecht zijn al middelen gereserveerd in het akkoord. Ten aanzien 
van Leidsche Rijn gaan wij de mogelijkheden onderzoeken. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 178.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 13  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Wie gaat de economische en sociale waarde van evenementen bepalen en op welke manier? 

 

 
Antwoord: 

 
Dit gaan wij, gehoord onze maatschappelijke partners, als gemeente zelf doen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 179.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 13  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Kunnen grote festivals nu nog wel in Utrecht georganiseerd worden aangezien deze ook veel 
bezoekers uit de rest van Nederland trekken en dus niet per se wijken en buurten verbinden? 

 

 
Antwoord: 

 
Grote evenementen met bezoekers uit heel Nederland zijn en blijven welkom in Utrecht. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 180.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 14  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Voor verschillende initiatieven wordt een beroep gedaan op lagere lasten. Wordt dit vanuit 
programma vastgoed of vanuit de maatschappelijk programma’s betaald? 

 

 
Antwoord: 

 
Zie het antwoord op vraag 126. 
 
Wij zullen in de komende periode nog een keuze moeten maken hoe dit het beste vormgegeven kan 
worden. Hierover ontvangt u een voorstel.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 181.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 15  
   
Portefeuillehouder(s): Maarten van Ooijen 
 
Vraag:  
“We onderzoeken of […] op termijn behoefte is aan een extra zwembad.” Waar en wanneer dan? 

 

 
Antwoord: 

 
Het onderzoek naar de zwemwaterbehoefte en eventuele locaties voor extra zwemwatercapaciteit 
(Motie 62) is gestart. Verwachting is in oktober hierover te rapporteren. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 182.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 24  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Er worden veel kansen gezien voor gezond stedelijk leven. Maar de genoemde wijken zijn allemaal al 
vergund? Hoe is dat te rijmen? 

 

 
Antwoord: 

 
In deze wijken en ontwikkelgebieden zijn er veel kansen en mogelijkheden voor gezond stedelijk 
leven, ook naast en binnen de al gemaakte afspraken met ontwikkelaars 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 183.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 24  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
35% sociaal betekent dat diverse ontwikkelingen moeten worden aangepast? Hoe rijmt de beoogde 
coalitie dat met een hoger bouwtempo? 

 

 
Antwoord: 

 
Op basis van het huidige beeld betekent dit dat we nu moeten beginnen met bouwen om de 
gewenste ijkpunten voor 2040 te kunnen halen. In het akkoord hebben we aangegeven dat we 
samen met betrokken partijen vanaf het begin van deze collegeperiode afspraken willen maken over 
het verhogen van het tempo in gebiedsontwikkelingen. De nieuwe Woonvisie en het op te stellen 
Stadsakkoord spelen daarin een belangrijke rol. Ook stellen we extra middelen ter beschikking om de 
gemeentelijke organisatie hier op in te richten. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 184.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 24  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Meer sociaal en minder sociaal in Overvecht. Dat betekent ook een opgave om te spreiden in de stad 
en niet de opgave op de lopende projecten af te wenden? Welke bijdrage gaan de wijken leveren 
waar de coalitiepartijen veel achterban hebben? 

 

 
Antwoord: 

 
In het coalitieakkoord hebben we aangegeven dat, om te werken aan gemengde wijken, een meer 
evenwichtige verdeling van woningen in verschillende typen en prijscategorieën in 
de stad belangrijk is. In de nieuwe Woonvisie en het Stadsakkoord willen we hier aandacht aan 
besteden en bij het gesprek hierover worden alle relevante partijen betrokken: gebieds- en 
projectontwikkelaars, beleggers, corporaties, kopers- en huurdersverenigingen en toekomstige 
kopers. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 185.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 27  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Wat wordt er bedoeld met jongerencontracten? Welke voorwaarden worden aan deze contracten 
gesteld die afwijken van 'normale' contracten? 

 

 
Antwoord: 

 
Een jongerencontract kan alleen worden gesloten met huurders in de leeftijd van 18 t/m 27 jaar (bij 
aanvang huurovereenkomst), is vijf jaar geldig en kan éénmaal met 2 jaar worden verlengd. 
Voorwaarde voor dit contract is dat de woning na opzegging weer wordt verhuurd aan een jongere in 
de leeftijdscategorie 18 t/m 27.  
Een regulier huurcontract kan alleen door opzegging van de huurder of door een rechter worden 
ontbonden. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 186.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 27  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Herinvesteren van de meerwaardeafdracht van corporaties: Hoe is dit verwerkt in de financiën? 

 

 
Antwoord: 

 
Dit is nog niet verwerkt in de financiën, omdat dit gaat om incidentele opbrengsten die pas ingezet 
worden op het moment dat ze gerealiseerd zijn. 
 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 187.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 27  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Op welke wijze is financieel rekening gehouden met de effecten van de woonambities, 
duurzaamheidsambities en groenambities op de resultaten van de grondexploitaties? 

 

 
Antwoord: 

 
Grondexploitaties hebben hun eigen, door de raad vastgestelde, financiële kader. Wanneer 
verwerking van ambities in de grondexploitaties effect hebben op deze kaders, leggen we dat ter 
besluitvorming aan de raad voor. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 188.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 27  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Als autodelen zo’n succes is, waarom moet de gemeente er dan in investeren? 

 

 
Antwoord: 

 
Het is mede een succes omdat we er zo in hebben geïnvesteerd. We zien nog veel mogelijkheden en 
aanleidingen om mensen kennis te laten maken met en te verleiden om gebruik te maken van 
mobiliteitsdiensten als autodelen. Gezien de maatschappelijke voordelen daarvan – minder 
geparkeerde autos, minder autogebruik, meer mogelijkheden voor elektrisch rijden - kiezen we ervoor 
hierin te investeren. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 189.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 27  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Als fietsers en voetgangers zoveel mogelijk groen licht krijgen. Krijgen auto’s dan zoveel mogelijk 
rood licht? Wat zijn de consequenties voor de doorstroming? Wat is de schade qua tijd voor 
bewoners? Wat zijn de gevolgen voor de luchtkwaliteit bij slechtere doorstroming (en/of meer 
vervoersbewegingen)? 
 

 

 
Antwoord: 

 
We gaan verder met de prioritering uit SRSRSB waarbij voetgangers en fietsers op 1 staan. Er 
kunnen geen algemene uitspraken worden gedaan over doorstroming en reistijd. Het ontmoedigen 
van auto’s is positief voor de luchtkwaliteit. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 190.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 27  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Wie gaat kleinschalige vormen van buurtvervoer uitvoeren en betalen? 

 

 
Antwoord: 

 
Hier zijn geen aanvullende middelen voor gereserveerd (zie ook vraag 131).  
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 191.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 31  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
We betrekken inwoners bij de keuzes en veranderingen. Waarom worden inwoners niet betrokken bij 
de planning? 
 

 

 
Antwoord: 

 
De precieze planning is onderdeel van de te maken keuzes  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 192.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 32  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
De gemeente wil het energiesysteem tenderen in een gebied. Waarom wordt dit niet aan de markt 
overgelaten? 

 

 
Antwoord: 

 
Juist door te tenderen zoeken we juist het beste aanbod op de markt. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 193.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 33  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Differentiatie in prijs leges evenementen o.b.v. afvalinzameling, mag dat? 

 

 
Antwoord: 

 
Het is mogelijk de legesheffing af te stemmen op het gemeentelijk beleid ten aanzien van 
duurzaamheidsdoelstellingen. Verschillende gemeenten in Nederland, waaronder Utrecht, hanteren 
zogenaamde ‘groene leges’ voor de omgevingsvergunning. Wij onderzoeken de mogelijkheid om ook 
de legesheffing voor evenementenvergunningen op een hanteerbare wijze af te stemmen op onze 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 194.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 35  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
‘Inzetten op halen doelen luchtkwaliteit’. Maar wat gaat de gemeente dan doen? 

 

 
Antwoord: 

 
In de raadsbrief van 3 januari 2018 (zie link hieronder) over de onderzoeken van RIVM en RHDHV 
naar luchtkwaliteitsmaatregelen staan mogelijke maatregelen opgenomen. Op dit moment worden 
deze nader onderzocht op kosteneffectiviteit. Eind dit jaar bieden wij een maatregelenvoorstel aan de 
gemeenteraad aan. Zoals in de RIB van 22 februari is toegezegd, betrekken we de raad bij de 
ontwikkeling van het maatregelenpakket. We zijn voornemens hiertoe nog voor de zomer een 
bijeenkomst voor raadsleden en andere belanghebbenden te organiseren. Zie verder de genoemde 
maatregelen in het coalitieakkoord onder de paragraaf Luchtkwaliteit. 
 
Raadsbrief: https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-
d7e5a6141085&ReportId=547701b1-04af-4e12-b84a-4cca1b29d943&EntryId=f576f990-0a3c-463d-
a3e5-8501120d9fe5&searchtext=luchtkw 
 
 
 

https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-d7e5a6141085&ReportId=547701b1-04af-4e12-b84a-4cca1b29d943&EntryId=f576f990-0a3c-463d-a3e5-8501120d9fe5&searchtext=luchtkw
https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-d7e5a6141085&ReportId=547701b1-04af-4e12-b84a-4cca1b29d943&EntryId=f576f990-0a3c-463d-a3e5-8501120d9fe5&searchtext=luchtkw
https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-d7e5a6141085&ReportId=547701b1-04af-4e12-b84a-4cca1b29d943&EntryId=f576f990-0a3c-463d-a3e5-8501120d9fe5&searchtext=luchtkw
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 195.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 35  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
‘Emissieloze distributie in binnenstad’. Mag je dan een PostNL-busje die nog op diesel/benzine rijdt 
weigeren? Is dat dan haalbaar in 2025? 

 

 
Antwoord: 

 
Ten aanzien van distributie in de binnenstad hebben we afspraken gemaakt met ondernemers en de 
vervoerssector in het Raamwerk Stadsdistributie. In de afspraken is zero emission 
binnenstaddistributie opgenomen vanaf 1-1-2025. We verwachten hiermee geen problemen, het gaat 
nu om het voetganger/kernwinkelgebied waar venstertijden voor distributie worden gehanteerd. Vanaf 
2025 is binnen de venstertijd in dit gebied stadsdistributie alleen mogelijk door emissieloze 
voertuigen. Een PostNL-busje op diesel/benzine kan dan niet meer dit gebied in. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 196.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 35  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Is het de bedoeling dat de Utrechtse milieuzone conform de nog te maken (uniforme regels) wordt 
ingericht? 

 

 
Antwoord: 

 
Juist om te komen tot gezamenlijke stappen en afspraken nemen wij het initiatief voor een coalitie 
met koplopergemeenten. In het Regeerakkoord staat hierover: "Door het instellen van een milieuzone 
en het hanteren van lagere parkeertarieven voor emissieloze auto’s hebben gemeenten instrumenten 
om de luchtkwaliteit in binnensteden te verbeteren. Wel zal (net als in Duitsland) één systeem met 
eenduidige categorieën en borden voor milieuzones worden ingevoerd zodat automobilisten in elke 
gemeente de regels snappen." Het Ministerie voert de regie over de uitwerking hiervan, samen met 
alle belangenverenigingen, gemeenten en VNG. Het uitgangspunt is dat er geen consequenties zijn 
voor de bestaande milieuzones. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 197.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 39  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
‘We maken stadsakkoorden’. Waarom heeft de coalitie zich niet bij aantal stadsakkoorden 
aangesloten (welke ook alweer niet)? 
 

 

 
Antwoord: 

 
Wij nemen aan dat de VVD hier de stembusakkoorden bedoelt. Dat is een ander type akkoord dan wij 
bedoelen met de stadsakkoorden op het gebied van Wonen en Utrecht gasloos. In het 
coalitieakkoord staat op blz. 14, 15, 16 en 17 op welke manier de stembusakkoorden zijn verwerkt. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 198.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 41  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Wanneer is de wijkwethouder leidend? Ook tov inhoudelijke portefeuille wethouder? 
 

 

 
Antwoord: 

 
Het college is één en ondeelbaar. Zoals aangegeven heeft de wijkwethouder een coördinerende rol 
bij specifieke (integrale) opgaven in een wijk. Uiteraard gebeurt dit altijd in samenspraak met de 
andere portefeuillehouders. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 199.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Anke klein 
 
Vraag:  
Hoe groot zijn buurtbudgetten en hoe wordt gemonitord dat deze doelmatig besteed worden? En 
waarom? Je kan toch zeker wel zelf een BBQ organiseren? 

 

 
Antwoord: 

 
Bij de start van de pilots zijn geen extra middelen beschikbaar gesteld. De uitkomst daarvan is in de 
raadsbrief van 3 oktober 2016 verwoord:   
http://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-
d7e5a6141085&ReportId=547701b1-04af-4e12-b84a-4cca1b29d943&EntryId=9af32122-6339-43ae-
ae9f-a4e61e99300e&searchtext=. 
 
Op basis van de bevindingen heeft de pilot in Lombok geen vervolg gekregen. In Lunetten hebben de 
bewoners gevraagd om verder te mogen onderzoeken of er toch mogelijkheden zijn om direct invloed 
op de verdeling van middelen te hebben. Daaruit is de burgertop voortgekomen die de bewoners 
hebben georganiseerd. De resultaten van de burgertop worden gebruikt bij het maken van de 
omgevingsvisie Lunetten. 
  
Vanuit het initiatievenfonds ondersteunen we wel straat/buurtfeesten, maar financieren wij het eten 
en drinken niet. 
 

http://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-d7e5a6141085&ReportId=547701b1-04af-4e12-b84a-4cca1b29d943&EntryId=9af32122-6339-43ae-ae9f-a4e61e99300e&searchtext
http://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-d7e5a6141085&ReportId=547701b1-04af-4e12-b84a-4cca1b29d943&EntryId=9af32122-6339-43ae-ae9f-a4e61e99300e&searchtext
http://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Utrecht&ListId=41b35454-6329-4f11-b803-d7e5a6141085&ReportId=547701b1-04af-4e12-b84a-4cca1b29d943&EntryId=9af32122-6339-43ae-ae9f-a4e61e99300e&searchtext
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 200.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Bij vastgoed maatschappelijk initiatieven meer ruimte geven. Kost geld. Ook verduurzamen vastgoed 
kost geld. Hoe wordt dit gefinancierd? 
 

 

 
Antwoord: 

 
Het huidige beleid (kaderbrief 2017) stelt dat bij het huisvesten van maatschappelijke initiatieven een 
kostprijsdekkende huur in rekening gebracht wordt en dat een eventuele bijdrage vanuit het 
desbetreffende programma middels een subsidie aan het initiatief verstrekt wordt.  
 
Voor de verduurzaming van ons Vastgoed hebben wij in de financiële tabel dekking opgenomen. 
 
In de komende periode zullen we met een plan van aanpak bij u terug komen. Verduurzamen van 
Vastgoed zal hierin worden besproken.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 201.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Hoe ziet een ethisch impact assessment eruit? 

 

 
Antwoord: 

 
Bij het gebruik/verwerken van data staat de bescherming van privacy centraal, zoals in de 
privacyverordening vastgesteld. Uit de praktijk blijkt dat hiernaast ook andere waarden op het gebied 
van ethiek een rol spelen. Om deze waarden te articuleren is de ethische data assistent ontwikkeld 
voor het uitvoeren van een ethisch impact assessment, ter aanvulling op de data protection impact 
assessment (D-PIA). Het helpt betrokkenen, data-analisten, projectmanagers en beleidsmakers om 
ethische problemen in dataprojecten, datamanagement en databeleid te herkennen en er samen het 
gesprek over te voeren en te leren over wat wel en niet gewenst is. 
 
Voorbeelden van ethische vragen zijn als volgt: 
 
- Is data betrouwbaar genoeg voor een voorspellend model? En wordt de uitkomst van deze vraag 
bepaald door het onderwerp (bijv. betreft het kindermishandeling of de vervanging van 
lantaarnpalen)? 
 
- Stel je hebt als gemeente een voorspellend model dat informatie geeft over de veranderende 
leefsituatie van bewoners. Ga je hier als gemeente over communiceren naar bewoners? Zo ja, op 
welke manier? En geldt hierbij onderscheid in doelgroepen van bewoners?. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 202.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 43  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Wat betekent een meer diverser personeelsbestand? Quota? 

 

 
Antwoord: 

 
De gemeente Utrecht wil een diverse en inclusieve organisatie zijn, waarin iedereen ongeacht leeftijd, 
sekse, culturele achtergrond of geaardheid – een volwaardige plek heeft.                                                                                                                  
Langs verschillende lijnen wordt gewerkt aan diversiteit en inclusie in onze organisatie, zonder daarbij 
quota te hanteren. De arbeidsmarktcommunicatie richt zich meer op het aantrekken van divers 
personeel, we  gebruiken nieuwe wervingskanalen en –methodieken om onze vacatures onder de 
aandacht te brengen van verschillende doelgroepen en maken gebruik van de netwerken van onze 
bi-culturele collega’s. Met het traineeprogramma en de Jongerenpool werken we aan de verjonging 
van de organisatie en in het kader van de Banenafspraak realiseren we banen voor mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 203.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 44  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Weigert de gemeente uitkeringen van het rijk met een bepaald doel aan dat doel te besteden? 
 

 

 
Antwoord: 

 
Wij nemen aan dat de VVD hier verwijst naar spelregel 4, waarbij extra middelen in het 
gemeentefonds niet automatisch worden doorvertaald, maar inzet wordt afgewogen. Middelen uit het 
gemeentefonds maken onderdeel uit van de algemene middelen. De raad besluit over de inzet 
daarvan. Daarbij wordt gekeken naar beleidsdoelstellingen en in hoeverre die met de beschikbare 
middelen gerealiseerd kunnen worden. Het is echter aan de raad om een afweging te maken en te 
bepalen hoe deze middelen worden ingezet. Dit is voortzetting van bestaand beleid. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 204.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 44  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
‘Kwaliteitsverbetering in de afvalinzameling’. Wanneer kunnen we daar een voorstel over tegemoet 
zien? 

 

 
Antwoord: 

 
Kwaliteitsverbetering in de afvalinzameling heeft doorlopend onze aandacht. In de 
programmabegroting lichten we toe waar elk jaar de accenten daarbinnen worden gelegd. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 205.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 44  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Gaat het nieuwe college verder met de invoering van het Nieuwe Inzamelen zoals in de vorige 
periode het geval was? Op welke termijn wordt het Nieuwe Inzamelen in de oude uitleg (zoals 
Tuinwijk en de Vogelenbuurt) ingevoerd? 

 

 
Antwoord: 

 
Ook het nieuwe college gaat verder met de invoering van Het Nieuwe Inzamelen. In de oude wijken, 
zoals Vogelenbuurt en Tuinwijk, wordt Het Nieuwe Inzamelen ingevoerd nadat het Dynamisch 
Inzamelen is ingevoerd en de proef met nascheiding van plastic, blik en pak is gestart. Naar 
verwachting is dat in het najaar het geval. Daarom starten we deze zomer met de voorbereidende 
werkzaamheden, zoals het graven en plaatsen van putten, zodat in het najaar de ondergrondse 
containers kunnen worden geplaatst. E.e.a. zoals ook in de raadsbrief van 19-10-2017 en de brief 
aan bewoners op 22-02-2018 is toegelicht. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 206.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 44  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Geen verkoop gemeentelijk vastgoed. Betekent dit dat de gemeente als verhuurder (pandjesbaas) de 
markt op gaat? Is dit waarom de gemeente op aarde is? 
 

 

 
Antwoord: 

 
Nee, in het huidige beleid betekent niet dat de gemeente als verhuurder (pandjesbaas) de markt op 
gaat. We houden alleen panden aan als deze gebruikswaarde hebben. Daarbij kijken we ook naar de 
maatschappelijke waarde. 
 
In de komende periode zullen we met een plan van aanpak bij u terug komen. Verkoop van Vastgoed 
zal hierin worden besproken.  
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Vraagnummer: 207.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Victor Everhardt 
 
Vraag:  
Op welke wijze zijn de bedragen voor volledig duurzaam vastgoed in 2040 tot standgekomen? Bij een 
doorlooptijd zoals nu gepland van 22 jaar kunnen gebouwen op logische renovatiemomenten worden 
aangepakt, in dat geval lijkt een intensivering van de middelen niet strikt noodzakelijk. 
 

 

 
Antwoord: 

 
De wijze waarop de bedragen tot stand zijn gekomen is opgenomen in het MPUV 2018. 
Energieonderzoek Centrum Nederland (ECN) onderzocht de financiële consequenties van de 
verduurzamingsopgave. Door de energiemaatregelen te combineren met de natuurlijke momenten 
van groot onderhoud en renovatie/vernieuwbouw van de panden, kunnen de kosten worden beperkt 
maar zal er desondanks sprake blijven van een onrendabele top. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 208.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Utrecht wil de beste Fietsstad ter wereld worden. Nu staan we 76ste in Nederland en zelfs in onze 
provincie zijn vrijwel alle gemeenten beter gewaardeerd door fietsers dan Utrecht. Welke methode 
gaat het college hanteren om te bepalen of we de beste fietsstad ter wereld zijn? 
 

 

 
Antwoord: 

 
Zie het antwoord op vraag 132. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 209.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: 47  
   
Portefeuillehouder(s): Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Overweegt het college ook een ‘groene-golf’-team in te voeren bij het programma mobiliteit? 
 

 

 
Antwoord: 

 
Nee. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 210.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Hoe kan verklaard worden dat er in de eerste versie van het coalitieakkoord een vermeende 
‘opmaakfout’ is gesloten. Is de aanname juist dat de drukversie niet nagekeken is op mogelijk 
opmaakfouten? 

 

 
Antwoord: 

 
Voor het antwoord op deze vraag verwijzen wij naar de onderhandelaars van de partijen die het 
coalitieakkoord hebben gesloten.  
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 211.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Voor ‘efficieny organisatie’ wordt een structurele opbrengst begroot. Om welke maatregelen gaat het? 

 

 
Antwoord: 

 
Zie vraag 59. 
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Vraagnummer: 212.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s):  Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
De autobezitter krijgt een gepeperde rekening gepresenteerd van de nieuwe coalitie. Met welke 
bedragen, tarieven en aantallen is gerekend om tot de genoemde bedragen te komen? Kan een 
nadere uitsplitsing van dit bedrag worden gegeven? 

 

 
Antwoord: 

 
Bij het opstellen van het coalitieakkoord is gerekend met onderstaande drie maatregelen. 
Besluitvorming hierover vindt plaats bij het vaststellen van de parkeerbelastingverorderning 2019. 
 
1) Structureel hogere baten van 1,6 miljoen euro kortparkeren vanaf 2019 bestaat uit 10% verhoging 
van tarief kortparkeren op straat voor alle parkeerzones in Utrecht. Deze verhoging is gebaseerd op 
de baten van kortparkeren van 2017 (23 mln. euro) en betekent een stijging van het tarief met 0,47 
euro per uur in de A-1 zone, 0,36 euro in A2-gebied en 0,26 euro in B1-gebied . Daarbij is rekening 
gehouden met de inkomstenderving, die wordt veroorzaakt doordat een deel van de parkeerders door 
tariefsstijging niet meer op straat parkeert maar in de garage (is een van de doelstellingen van de 
tariefstijging) en een deel van de parkeerders korter zal parkeren. 
2) Structureel hogere baten van 0,600 miljoen euro vanaf 2019 (vergunningen straatparkeren) 
bestaat uit 20% verhoging van tarief bewonersvergunning A1 en A2 (0,350 miljoen euro, A1 13,84 
per kwartaal, A2 6,08 euro per kwartaal) en 15% verhoging van tarief zakelijke vergunningen A1 en 
A2 (0,250 miljoen euro, A1 31,73 per kwartaal voor de eerste vergunning, A2 21,31 per kwartaal). In 
verband met de tariefstijging hebben we ermee rekening gehouden dat het aantal bewoners- en 
zakelijke vergunningen met 4% zal dalen.  
3) Incidenteel hoger voordeel van 0,200 miljoen euro in 2019 en een structureel hoger voordeel van 
0,500 miljoen euro vanaf 2020 door een effectievere handhaving en extra inzet van scanauto's. 
Enerzijds zullen de baten door hogere betalingsbereidheid en meer naheffingen structureel hoger 
zijn, daartegenover zullen de lasten ook structureel hoger zijn in verband met inzet van extra 
personeel en uitbreiding van scanauto's. Per saldo ontstaan genoemde voordelen. 
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Vraagnummer: 213.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s):  Lot van Hooijdonk 
 
Vraag:  
Waar in de financiële bijlage kunnen we kosten van op te heffen parkeerplaatsen op het Janskerkhof 
en de Oudegracht vinden? Met welk structureel nadeel wordt er per parkeerplaats gerekend? 
 

 

 
Antwoord: 

 
Deze kosten zijn niet terug te vinden in de financiële tabel. Die kosten worden betrokken bij de 
business case bij de uitwerking van het voorstel. Die wordt te zijner tijd bij de besluitvorming daarover 
aan uw raad voorgelegd. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 214.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s): Klaas Verschuure 
 
Vraag:  
Kan het aandeel van procentuele verhoging en de autonome groei (overnachtingen) van de 
toeristenbelasting worden uitgesplitst? 

 

 
Antwoord: 

 
Het bedrag gekoppeld aan de groei van het tarief is 580.000 euro. Het overige deel is autonome 
groei. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 215.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Voor alle uitgaven hebben we de vraag of het een algemene toewijzing van middelen is of dat 
sommige bedragen nu al de som zijn van onderdelen onder die noemer? Indien dat het geval is 
ontvangen we graag een uitsplitsing van de verschillende bedragen. 

 

 
Antwoord: 

 
Van de bedragen in de tabel is geen andere uitsplitsing gemaakt dan die in de tabel is aangegeven. 
Het gaat dus over het algemeen over algemene toewijzing. 
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Vraagnummer: 216.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Bij Castellum Hoge Woerd wordt expliciet aangegeven dat het benodigde bedrag vanaf 2020 uit het 
groeikader wordt gehaald. Betekent dit dat andere posten uitgesloten zijn van een bijdrage vanuit het 
(toekomst) groeikader? Zo nee, waarom is het bedrag voor het Castellum niet nu al structureel 
ingeboekt? 

 

 
Antwoord: 

 
Andere posten worden niet uitgesloten in het groeikader, er resteert minder ruimte voor afweging. De 
post is nog niet structureel ingeboekt omdat deze wordt betrokken bij de afweging over de 
groeimiddelen vanaf 2020. De toevoeging van die middelen en de afweging daarover gebeurt bij de 
Voorjaarsnota 2019. 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 217.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Verwacht het college dat andere maatregelen uit dit akkoord tot kostenbesparingen gaan leiden? Zo 
ja, om welke besparingen gaat dit? Zo nee, waarom is de schuldenaanpak dan zo bijzonder dat er 
wel een verwachte besparing is opgenomen? 

 

 
Antwoord: 

 
Wij verwachten niet dat de maatregelen uit het akkoord gaan leiden tot besparingen die nu kunnen 
worden ingezet. Bij de schuldenaanpak gaat het niet om een verwachte besparing op de huidige 
kosten, maar vermindering van het structurele knelpunt dat in de voorjaarsnota is opgenomen. 
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Vraagnummer: 218.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s): Linda Voortman 
 
Vraag:  
Wat maakt de voedselbanken zo speciaal dat ze - in tegenstelling tot andere maatschappelijke 
initiatieven - apart worden genoemd in de financiële bijlage? 

 

 
Antwoord: 

 
De ambitie van de coalitie wordt hiermee uitgedrukt. 
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Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 219.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s): Anke Klein 
 
Vraag:  
Voor de verkiezingen zijn er vier stadsakkoorden gesloten. Kan inzichtelijk worden gemaakt hoeveel 
in het coalitieakkoord per stadsakkoord vrij is gemaakt en hoeveel in het vooruitzicht wordt gesteld? 
 

 

 
Antwoord: 

 
Wij nemen aan dat de VVD hier de stembusakkoorden bedoelt. In het coalitieakkoord worden deze 
akkoorden benoemd en gekoppeld aan onze ambities. In de financiële tabel vindt u onder andere de 
bedragen terug die we inzetten voor taalvaardigheid, armoede, schuldenaanpak, tolerantie en 
toegankelijkheid. Sport is geborgd met de verwerking van de capaciteitsbehoefte sport in het 
groeikader en de onderzoeken naar extra zwem- en roeiwater. 
 
 



Raadsvragencyclus Coalitieakkoord 2018-2022, Utrecht: Ruimte voor iedereen 

 

Schriftelijke vragen: 

 
 

Vraagnummer: 220.  
 
Fractie:  VVD 
Document naam: coalitieakkoord 
Bladzijde: Fin  
   
Portefeuillehouder(s): Kees Diepeveen 
 
Vraag:  
Op welke wijze wordt in het akkoord navolging gegeven aan de uitvoering van motie M 2016 / 248? 
Klopt het dat er in het nieuw vast te stellen groeikader geen investeringsgelden conform deze motie 
zitten? 
 

 

 
Antwoord: 

 
In het referentiekaderdeel van het groeikader is  een bedrag van 802.000 euro structureel 
opgenomen voor openbare ruimte en groen. Daarnaast is in de investeringsagenda groei 2,2 miljoen 
euro opgenomen voor het Rondje Stadseiland. Bovendien vindt u in het coalitieakkoord een voorstel 
om structureel 700.000 euro beschikbaar te stellen voor groene en blauwe verbindingen.  
 
 
 

 

 


